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خبـــر

مدیر بهزیستی شهرستان رزن:

3 طرح بهزیستی در رزن به 
بهره برداری می رسد

هگمتانه، گروه شهرستان: مدیر بهزیستی 
شهرستان رزن گفت: در هفته بهزیستی مرکز 
مشاوره عمومی روانشــناختی، گروه هميار 
هنرکده عروسکی آســمان و یک باب مهد 

کودک در رزن به بهره برداری خواهد رسيد.
اسماعیل رســتم خانی با اشــاره به فرارسیدن 
هفته بهزیستی اظهار کرد: در این هفته برنامه هایی 
چون دیدار با امــام جمعه، فرماندار، نماینده مردم 
رزن در مجلــس، غبارروبی مزار شــهدا و دیدار با 
خانواده شهید شــاخص شهرستان و بیان گزارش 
عملکرد در نماز جمعه برگزار می شــود. وی ادامه 
داد: امســال با آغاز هفته بهزیســتی مرکز مشاوره 
عمومی روانشناختی شــهر قروه درجزین و گروه 
همیار هنرکده عروســکی آســمان در شهر رزن 

افتتاح می شود.
مدیر بهزیســتی رزن افتتــاح یک مهد کودک 
در روستای نظام آباد با کمک بلاعوض 20 میلیون 
ریــال را از دیگــر برنامه های ایــن اداره در هفته 
بهزیســتی عنوان کرد و با اشــاره به زیر پوشش 
بــودن 16 هزار نفر از معلولان، ســالمندان و زنان 
سرپرست خانوار گفت: سال گذشته یک میلیارد و 
150 میلیون تومان به جامعه هدف بهزیستی این 
شهرستان خدمات رســانی شده است. وی با اشاره 
به اینکه اداره بهزیســتی رزن در 24 مرکز دولتی 
و غیر دولتی به 16 هزار و 536 نفر خدمات رسانی 
می کند، ادامه داد: در سه ماه اول سال جاری 554 
میلیون و 170 هزار ریال به عناوین مختلف توسط 

خیران به بهزیستی شهرستان کمک شده است.
رستم خانی با بیان اینکه در ماه مبارک رمضان 
خیران بیش از 320 میلیون ریال به جامعه هدف 
بهزیســتی کمک کرده اند، اظهار کرد: 593 نفر از 
معلولان به صورت مســتمر از بهزیســتی خدمات 
دریافت می کنند. وی با بیان اینکه 325 نفر از زنان 
سرپرســت خانوار نیز از خدمات سازمان بهزیستی 
شهرســتان بهره مند هستند، تصریح کرد: دو هزار 
و 267 پرونــده در بهزیســتی رزن وجود دارد که 
افراد به صورت مســتمر و غیر مستمر از خدمات 
مستمری، توانبخشی، کمک هزینه ازدواج، اشتغال 

و مسکن بهره مند هستند.
مدیر بهزیستی شهرســتان رزن با بیان اینکه 
زنان سرپرســت خانوار شهرستان رزن از خدمات 
مستمری این سازمان بهره مند هستند، افزود: این 
افراد شــامل زنان مطلقه، زنانی که همسران آنها 
فوت شــده و یا زندانی، متواری و یا ازکارافتادگی 

هستند. 
وی پرداخــت مســتمری ماهیانــه، پرداخت 
کمک هزینه دانش آموزی و یا دانشجویی، پرداخت 
کمک هزینــه تأمیــن و یا تعمیر مســکن جامعه 
هدف، پرداخت کمک هزینه لوازم ضروری و هزینه 
ازدواج، رســیدگی به درخواست زوجین متقاضی 
فرزندخواندگی، زیر پوشش قرار دادن خانواده های 
چندقلو را از خدمات بهزیســتی شهرستان عنوان 

کرد.

شهرستان

حجت الاسلام آزادیخواه نماینده ملایر در مجلس:

مهاجرت روستاییان به شهرها افزایش یافت
عملیات اجرایی 6 مدرسه در ملایر با کمک بنیاد برکت در سال 97 آغاز می شود

هگمتانــه، گروه شهرســتان: نماینده مردم 
ملایر در مجلس شورای اسلامی با اشاره به روند 
افزایش مهاجرت روســتایيان به شهرها گفت: 
احداث زیرساخت ورزشــی و تکميل و تجهيز 
به  مراکز آموزشی در روســتاها سير مهاجرت 

شهرها را کاهش می دهد.
حجت الاســلام احد آزادیخواه روز شنبه در جلسه 
بررســی مشــکلات مدارس روســتاهای شهرستان با 
حضــور مدیرکل نوســازی، توســعه و تجهیز مدارس 
اســتان اظهار کرد: اگر امکانات آموزشــی در روستاها 
نباشد به ناچار سیر مهاجرت به شهرها افزایش می یابد.

وی ضمن تأکید بر اســتفاده  حداکثری از ظرفیت 
خیران  مدرسه ســاز در زمینه تکمیــل و تجهیز مراکز 
آموزشی در روســتاها تصریح کرد: روند طولانی شدن 
تکمیل پروژه های آموزشــی  مردم را دلسرد و نتیجه را 

برعکس می کند.
حجت الاســلام آزادیخواه از باقی ماندن چند طرح 
ورزشی و آموزشی در روستاهای شهرستان با پیشرفت 
فیزیکی بالای 90 درصد از ســال های قبل خبر داد و 
خواستار تسریع روند اجرای این پروژه تا پایان امسال 

شد.
نماینده مردم ملایر در مجلس شــورای اسلامی با 
اشاره به پیگیری نمایندگان ملایر در کمیسیون تلفیق 
برای جذب اعتبارات بیشــتر آموزش و  پرورش اظهار 
کرد: زیرســاخت های ورزشی باید ایجاد شود تا شاهد 

ماندگاری مردم در روستاها باشیم.
حجت الاســلام آزادیخواه تکمیل فضاهای آموزشی 
ورزشــی شهرســتان را یک ضرورت دانســت عنوان 
کرد: ضروری اســت در راستای تکمیل و تجهیز مراکز 
آموزشی در روستا علاوه بر ظرفیت خیران مدرسه ساز 

از توان بنیاد برکت نیز باید بهره مند شویم.
وی بر برگزاری جلسه مشترکی با حضور نمایندگان 
و مدیرکل نوسازی استان و  کارشناسان برای مشخص 
شــدن نیاز منطقه با بنیاد برکــت تأکید کرد  و افزود: 
اســتفاده از ظرفیــت خیران مدرسه ســاز در تکمیل 
پروژه های با درصد پیشــرفت فیزیکی بالا بسیار حائز 

اهمیت است.
نماینده مردم ملایر در مجلس شــورای اســلامی 
برگــزاری رویداد بین المللی همــدان 2018 با حضور 
سفرای کشــورهای متعدد در این شــرایط تنگنا  که 
 کشــور ما متهم به انزوا و انحصار سیاسی شده است را 
بســیار حائز اهمیت و مایه افتخار دانست و گفت: این 
رخداد نتیجه تلاش و  پیگیری شــبانه روزی مجموعه 
مدیران اســتان و استاندار پرتلاش استان بوده را قابل  

تقدیر است.
ســخنگوی کمیســیون فرهنگی مجلس شــورای 
اســلامی با بیان اینکه تاکنون  جشــنواره شــیره پزان 
مانیــزان ملایر جزء یکی از برنامه هــای اصلی رویداد 
همدان 2018 عنوان شده اســت، گفت: امیدواریم با 
توجه به ظرفیت های بالقوه شهرســتان ملایر در حوزه  
کشــاورزی، صنعت، صنایع دستی و مبل منبت حضور 
مهمانان خارجی رویداد 2018 گامی مؤثر در راستای 
پیشرفت و توسعه ملایر و صنعت منبت این شهر باشد.
* عمليات اجرایی 6 مدرسه در ملایر با کمک 

بنياد برکت در سال 97 آغاز می شود
دیگر نماینده  ملایر در مجلس شــورای اســلامی 
نیز با اشــاره به دیدار سال گذشته نمایندگان ملایر با 
مدیرعامل بنیاد برکت  و قول مساعد وی برای احداث 
مدرسه در ملایر اظهار کرد: با پیگیری های انجام شده 
در ســال 97 تعداد شش مدرسه در شهرستان توسط 

بنیاد برکت احداث می شود.
محمدکاظمی اظهار کرد: با توجه به اقدامات اداره 
نوســازی، توسعه و  تجهیز مدارس استان، اما هنوز هم 
در احداث و تجهیز مدارس روســتایی نیازمند حمایت 

و  کمک  هستیم.
وی با اشــاره به ســرآمد بودن شهرستان ملایر در 
حوزه خیران ســلامت و مدرسه ســاز اظهــار کرد: با 
توجه به اینکه ملایر در این دو حوزه  جلوتر از اســتان 
اســت می طلبد در بحث دیوارکشی مدارس روستایی 
و  احداث ســرویس های بهداشتی از کمک  خیران این 

حوزه بهره مند شویم.
کاظمی افزود: با توجه به قول مســاعد مدیرعامل 
بنیاد برکت و عملیات اجرایی تعداد شــش مدرســه 
در ســال 97  آغاز با کمک این بنیاد آغاز می شود که 
نیاز اســت با بررسی های کارشناســانه محل احداث 
ایــن مدارس با توجه  به تعــداد جمعیت دانش آموزی 

مشخص و اعلام شود.
وی ضمن  گلایه از برنامه وزارت آموزش و پرورش 
در روســتاها تصریح کرد: شــیوه فعلی وزارت آموزش 
و  پرورش در روســتاها جوابگو  نیست و سیر مهاجرت 

روستا به شهرها را افزایش می دهد.
نایب رئیس کمیســیون حقوقــی و قضایی مجلس 
دهم با تأکید بر سیر مهاجرت روستانشینان به شهرها 
با توجه به مشکل مراکز آموزشی به ویژه در روستاهای 
بزرگ تصریح کرد: اگر این مشــکلات مرتفع نشــوند 
قطعاً سیر مهاجرت از روستا به شهر اضافه خواهد شد.

وی خواستار قرار گرفتن تکمیل، مرمت و نوسازی 
ســینما فرهنگیان ملایر و همچنیــن اردوگاه فجر در 

راســتای اجرای برنامه های فرهنگی و استفاده بهینه 
دانش آموزان از این اردوگاه در اولویت برنامه های اداره 

نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان شد.
* مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان: 
فقط یک درصد سیســتم گرمایشــی مدارس استان 

همدان نفت سوز است
مدیرکل نوسازی، توســعه و تجهیز مدارس استان 
نیز با اشــاره به اینکه از مجموع 323 مدرســه استان 
تاکنون سامانه گرمایشــی 282 مدرسه گازسوز شده 
اســت،  گفت: فقط یک درصد از سامانه های گرمایشی 

مدارس استان هنوز نفت سوز است.
فرزاد تیموری با اشاره به اینکه مشکل جدی سامانه 
گرمایشی تمام مدارس اســتان هم اکنون مرتفع شده 
اســت، اظهار کرد: در حال حاضر 69 درصد ســامانه 
گرمایشــی مدارس استان با شوفاژ و پکیچ، 30 درصد 
بــا بخاری های گازی کم مصــرف و فقط یک درصد به 
صورت نفت سوز مانده است که در این زمینه یا روستا 

شبکه گاز نداشته یا مدرسه کانکسی بوده است.
وی بــا بیان اینکه در راســتای نوســازی و تجهیز 
مدارس با توجه به سیاســت گذاری سازمان مدیریت 
برنامــه، اســتاندار و کمیته های برنامه ریزی اســتان 
و شهرســتان ها اولویت بر تکمیــل پروژه های ناتمام 
گذاشته شــده، گفت: هدف گذاری و برنامه ریزی اداره 
نوســازی اتمام پروژه های نیمه تمام با درصد پیشرفت 
فیزیکی بالا با توجه به محدود بودن منابع مالی است.

تیمــوری با تأکید بر اینکه ســال گذشــته مرکز 
آموزشــی ولی عصر ملایر که پیشــرفت فیزیکی 30 
درصدی داشــت از محل اعتبارات ملی تأمین اعتبار و 
به بهره برداری رسید، از اتمام و تجهیز مدرسه خیرساز 
علی بن ابیطالب)ع( در مجاورت این مدرسه و پذیرش 

دانش آموز از ابتدای مهر سال گذشته خبر داد.
وی بیان کرد: هم اکنون یک ساختمان نیمه تمام به 
نام مدرســه دخترانه مهر در این شهرک داریم که 85 
درصد پیشــرفت فیزیکی دارد و بــا توجه به مکاتبات 
انجام شــده با یک خیرساز این  مجموعه برای مهر 97 
با 16 کلاس آموزشــی و ظرفیت پذیرش800 تا 900 

دانش آموز در دو شیفت آماده می شود.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان 
همــدان تکمیل و افتتاح مدرســه شــهید مطهری 
ازندریان و  مدرسه اســتثنایی این شهر در سال 94 
از محــل اعتبــارات تخریب و نوســازی را از جمله 
اقدامات این اداره دانســت و افزود: ســالن ورزشی 
نیمه کاره خیر ســاز خانم آخوندی شــهر ملایر نیز 
سال گذشــته با تأمین اعتبار 400میلیون تومان به 

رسید. بهره برداری 
وی با بیان اینکه اســتخر شــنای ملایر نیز یکی از 
پروژه های نیمه تمام و بلاتکلیف ورزشی این شهر بوده، 
گفت: مبلغ 250 میلیون برای شــروع طرح گذاشــته 
شده و پیمانکار نیز مشخص شده اما این طرح سنگین 
است و برای تجهیز و تکمیل آن مبلغ دو و نیم میلیارد 

تومان اعتبار نیاز است.
مدیرکل نوسازی، توســعه و تجهیز مدارس استان 
همدان از دیگر برنامه های این اداره در شهرستان ملایر 
به تکمیل و تجهیز دو ســالن ورزشی روستای انوج و 
علوی اشــاره کرد و افزود: 50 میلیون تومان برای هر 

کدام از این سالن ها تخصیص  یافته است.
تیموری احداث مدرسه 9 کلاسه در اسلام شهر آق 
گل از محل اعتبــارات بنیاد برکت را از دیگر اقدامات 
اداره نوســازی مدارس دانســت و افــزود: این مرکز 
آموزشــی هم اکنون 90 درصد پیشرفت فیزیکی دارد 

و مهر 97 آماده تحویل است.
مدیرکل نوســازی، توسعه و تجهیز مدارس استان 
از تخصیــص اعتبار برای مرکز شــبانه روزی دخترانه 
شهر ســامن طبق قولی که به نمایندگان ملایر داده 
بود اشــاره کرد، همچنیــن با بیان اینکــه در حال 
حاضــر 9 پروژه نیمه کاره و رها شــده و بلاتکلیف در 
شهرستان وجود دارد، گفت: با توجه به محدود بودن 
اعتبارات شــروع و تکمیل همزمــان این تعداد پروژه 

ممکن نبود.
تیموری با اشــاره به اینکه روســتای ینگی کند تنها 
روستای شهرســتان ملایر است که کلاس های آموزشی 
آن در کانکس تشــکیل می شود، گفت: امسال برای این 
روســتا از محل اعتبارات ملی و ســاخت مدرسه تأمین 

اعتبار می شود.

150 هکتار از اراضی کبودراهنگ جنگل کاری می شود
فرماندار  شهرســتان:  گــروه  هگمتانــه، 
تنها  اراضی  از  150 هکتــار  گفت:  کبودراهنگ 
تفرجگاه این شهرستان واقع در منطقه قلی آباد 

جنگل کاری می شود.
بــه گــزارش هگمتانه به نقــل از روابــط عمومی 
فرمانداری کبودراهنگ، حجت ا... مهدوی روز شنبه پس 
از بازدید از چشــمه آب معدنی و ظرفیت های ارتفاعات 
روستای قلی آباد افزود: جنگل کاری در دو مرحله برای 

کوه گردشگری روستای قلی آباد مدنظر است.
وی اضافــه کرد: جنگل کاری در قلــی آباد با هدف 
توسعه فضای ســبز صورت می گیرد و در این راستا در 
مرحله نخســت 50 هکتار و در مرحله دوم 100 هکتار 

اجرایی می شود.
فرماندار کبودراهنگ ادامه داد: با اســتفاده از توان 

بخش خصوصــی در این مکان گردشــگری علاوه بر 
پاراگلایدر، تله کابین نصب و راه اندازی می شود.

مهدوی وجود چشمه آب معدنی را از مزیت های این 
منطقه کوهســتانی برشمرد و گفت: با ساخت مجتمع 
آبرسانی در این روستا علاوه بر تأمین آب شرب روستا 
و گردشگران می توان فضای شادی برای علاقه مندان 
ایجاد کرد. مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
همدان نیز گفت: کبودراهنگ گنجینه ای از جاذبه های 

گردشگری و طبیعت گردی استان است.
اسفندیار خزایی افزود: با توجه به ظرفیت های کوه 
قلی آباد، در راستای ایجاد طرح جنگل کاری و پرورش 
یکی از گونه های شــاخص استان در این منطقه تلاش 
صورت می گیرد تا فضای ســبز و جاذبه های دیدنی در 

این منطقه ایجاد شود.

نماینده مردم نهاوند در مجلس:

ظرفيت گردشگری نهاوند باید در راستای اشتغال زایی و توسعه استفاده شود
فرماندار نهاوند: تخصیص یک میلیارد تومان اعتبار برای ساماندهی سراب گیان نهاوند

هگمتانــه، گروه شهرســتان: نماینده مردم 
نهاوند در مجلس شــورای اسلامی گفت: نهاوند 
ظرفيت های زیادی در بخش گردشگری دارد که 
از این ظرفيت ها در راستای اشتغال زایی و  باید 

توسعه استفاده شود.
حســن بهرام نیا در مراســم افتتاح پــروژه تأمین 
روشنایی مسیر ســراب گیان که بعدازظهر روز شنبه 
با حضور معاون عمرانی اســتاندار همدان و مسؤولان 
شهرســتان در محل ســراب گیان برگزار شد، اظهار 
کرد: در حال حاضر نگاه مســؤولان استان معطوف به 
گردشگری اســت و با توجه به ظرفیت های زیادی که 
شهرســتان نهاوند در زمینه گردشگری دارد و وجود 
ســراب های مهمی مثل گیان و گاماســیاب در نهاوند 
مسؤولان شهرستان باید تلاش کنند که از این فرصتی 
که در استان فراهم شده است در راستای اشتغال زایی 

و توسعه شهرستان بهره ببرند.
وی تصریــح کــرد: ســراب گیــان از مهم ترین و 
زیباترین سراب های نهاوند و به عنوان نگین گردشگری 
شهرستان است و برای اینکه این سراب جایگاه واقعی 
خودش را در اســتان و حتی کشور پیدا کند به کمک 

همه مسؤولان نیاز داریم.
بهرام نیــا افزود: در اجرای پروژه تأمین روشــنایی 
مسیر ســراب گیان توســط اداره برق نهاوند حرکت 

جهادی صورت گرفته است.
وی عنــوان کرد: ســراب گیان فقــط یک منطقه 
گردشگری در این شهرستان و استان نیست بلکه این 
ســراب یک منطقه گردشگری در سطح ملی محسوب 
می شــود و هرروزه بیــش از 100 خانوار از اقصا نقاط 
کشــور به این سراب می آیند؛ از همین روی باید همه 

زیرساخت های گردشگری در این منطقه ایجاد شود.
نماینده مردم نهاوند در مجلس شــورای اســلامی 

بیان کرد: اعتبار لازم برای ســاماندهی جاده نهاوند تا 
ســراب گیان به طول 17 و نیم کیلومتر تأمین شــده 
است و این پروژه دو بار به مناقصه گذاشته شده است 
که به خاطر شرایط فعلی کشــور و نوسانات قیمت ها 
تاکنــون هیچ پیمانــکاری در این مناقصه ها شــرکت 

نکرده است.
بهرام نیا اظهار کرد: همچنین با دســتور ویژه وزیر 
بهداشــت و درمان و پیگیری هایی کــه در این زمینه 
انجام دادم درمانگاه شــهر گیان به صورت شبانه روزی 

خواهد شد و مشکلات این درمانگاه حل می شود.
* تخصيص یک ميليــارد تومان اعتبار برای 

ساماندهی سراب گيان نهاوند
فرماندار نهاوند نیز در ایــن آیین از تخصیص یک 
میلیارد تومان اعتبار از محــل اعتبارات عمرانی برای 
ســاماندهی ســراب گیان خبر داد و گفت: البته این 
میزان اعتبار نمی تواند همه مشکلات این سراب را حل 
کند و برای حل این مشکلات به کمک نماینده شهر و 

مسؤولان استان نیاز داریم.
مراد ناصری گفت: از ســه راهی گیان تا سرچشمه 
ســراب نقطه کور بود و تردد در این مسیر به خصوص 
در شب به سختی انجام می شد و گردشگران این سراب 
را با مشکلاتی مواجه کرده بود که با پیگیری هایی که 
در این زمینه انجام شــد برق رســانی از سه راهی شهر 
گیان تا سرچشمه سراب گیان به طول چهار کیلومتر و 
با اعتبار 300 میلیون تومان در دست اقدام قرار گرفت 

و کمتر از دو ماه این پروژه انجام شد.
ناصری اظهار کرد: از محل اعتبارات سراب گیان 
احداث 200 ســکو نشیمن در محل سراب در دست 
اقدام قرار می گیرد و ایــن پروژه باید طی چهار ماه 
انجام شــود و بعد از اجرای این پروژه باید طرح های 
زیرســاختی گردشــگری دیگری را در این ســراب 

دهیم. انجام 
وی تصریــح کــرد: همچنیــن امســال از محل 
اعتبــارات عمرانی، مبلغ یک میلیــارد تومان اعتبار 
برای ســاماندهی ســراب گیان در نظر گرفته ایم که 
البته این میزان اعتبار نمی تواند همه مشــکلات این 

سراب را حل کند.
شــهردار گیان هم در این مراسم گفت: با توجه به 
این که در استان نگاه ویژه ای به حوزه گردشگری وجود 
دارد از مســؤولان اســتان تقاضا داریم کمک کنند تا 
سراب گیان را از این مظلومیت دربیاوریم و به جایگاه 

واقعی اش برسانیم.
علی جلالی اظهار کرد: در حال حاضر باید روشنایی 
داخل سایت گردشــگری ســراب گیان تأمین شود، 
همچنین شــهرداری و شورای شهر گیان برای احداث 
شهربازی با اعتبار 850 میلیون تومان در محل سراب 

گیان یک سرمایه گذار جذب کرده ایم.
* ســراب گيان باید طرح جامع گردشگری 

داشته باشد
معاون عمرانی اســتاندار همــدان نیز در ادامه این 
مراســم گفت: ســراب گیان جــزء مهم ترین مناطق 
گردشــگری در کشور اســت و علی رغم اینکه تاکنون 
زیرســاخت هایی در این سراب ایجاد شده است ولی با 
توجه به ظرفیت های زیادی که در این ســراب وجود 
دارد باید شــرایط و زیرســاخت های بیشتری در این 
سراب ایجاد شــود و طرح جامع گردشگری برای این 

سراب تعریف شود.
محمودرضا عراقی افزود: ســاماندهی جاده سراب 
گیان نیز توسط نماینده مردم نهاوند در مجلس تأمین 
اعتبار شده است ولی متأسفانه تاکنون هیچ پیمانکاری 
برای این پروژه اعلام آمادگی نکرده است که به زودی 
در استان جلسه شورای تأمین را برای جذب پیمانکار 

برای این پروژه و ســایر پروژه های حوزه راه در استان 
برگزار خواهیم کرد.

وی عنوان کرد: در صورتی که طرح جامع گردشگری 
برای ســراب گیان تعریف شود و مطالعات لازم در این 
زمینه انجام شود اولویت ها و زیرساخت های لازم برای 
این منطقه گردشگری تعیین می شود و اعتبارات لازم 

برای اجرای این طرح ها تأمین می شود.
عراقی بیان کــرد: اجرای پروژه تأمین روشــنایی 
مسیر ســراب گیان نمود اقتصاد مقاومتی است چون 
در این پــروژه از مبلغ اعتبار پروژه حداکثر اســتفاده 
شده اســت و در این پروژه ها برای تیرهای چراغ برق 
از تیرهای چوبی اســتفاده شده اســت که با طبیعت 

سازگاری دارد.
معــاون عمرانی اســتاندار همدان اظهــار کرد: در 
مناطق گردشــگری باید هم مــردم آن منطقه و هم 
گردشــگران در رفــاه باشــند و در واقــع در مناطق 
گردشگری ایجاد ثروت و تبلیغ فرهنگ اسلامی برای 

گردشگران خارجی باید موردتوجه جدی قرار بگیرد.
گفتنی اســت، با حضور مسؤولان دو پروژه احداث 
200 ســکو نشــیمن با اعتبار 500 میلیون تومان در 
محل ســراب گیان و تأمین آب شــرب ســراب گیان 

کلنگ زنی شد.

تلنگر

تعلل در ساخت درمانگاه تأمین اجتماعی بهار
نزدیکی بهار به مرکز استان 

تهدید یا فرصت!
هگمتانه، گروه شهرستان: شهرستان بهار از 
معدود شهرستانهای استان است که با داشتن 
45 هزار بيمه شده تأمين اجتماعی هنوز فاقد 
یک درمانگاه تأمين اجتماعی است و کارگران 
زحمتکش، مســتمری بگيران و بيمه شدگان 
تأمين اجتماعی از خدمات درمانی این سازمان 

محروم هستند. 
پس از وعده های چندین ساله با پیگیری مردم و 
مسؤولان شهرستان و مخصوصا اعضای شورای شهر 
سرانجام، کلنگ ساخت درمانگاه تأمین اجتماعی با 
حضور علی ربیعی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
در بهار به زمین زده شد و آرزوی چندین ساله مردم 

شهرستان بهار پس از سالها انتظار به سر آمد. 
در زمــان کلنگ زنــی )آبان مــاه 96( با حضور 
مسؤولان کشوری و استانی قول مساعد داده شد که 
در دو سال آینده این پروژه به بهره برداری برسد ولی 
علیرغم گذشــت چند ماه از زمان کلنگ زنی پروژه، 
هیچ اقدام عملی درخصوص ساخت این مرکز انجام 

نشده است.
لذا در آستانه سفر ربیعی به استان همدان یکی از 
مطالبات جدی مردم پیگیری و اخذ دستورِ ساخت 
این درمانگاه است تا مردم شهرستان از خدمات این 
مرکز بهره مند شوند و در سفر وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی به استان، امیدواریم دغدغه ها و انتظارات 
مردم شهرســتان بهار و پروژه های کلنگ زنی شده 
در سالیان گذشته نیز مورد توجه قرار گیرد و انتظار 
جمعیت 130 هزار نفری شهرستان بهار به سر آید.

گفتنی است، متأسفانه نزدیکی شهرستان بهار 
به مرکز اســتان همواره به صــورت تهدید مطرح 
بوده و این شهرســتان به دلیــل نزدیکی به مرکز 
استان از بســیاری از امکانات اولیه محروم است که 
انتظار مــی رود دولتمردان با تغییر نگرش و رویکرد 
شهرستان بهار را به عنوان فرصت تلقی کنند تا دیار 

آیت ا... بهاری روند رو به رشد داشته باشد.
حسين فيض اللهی
 رئيس شورای اسلامی شهر بهار

خبـــر

نماینده مردم اسدآباد در مجلس وعده داد

افتتاح سد نعمت آباد در 
سال 98

هگمتانه، گروه شهرســتان: نماینده مردم 
اسدآباد در مجلس شورای اسلامی از افتتاح 
و بهره برداری پروژه ســد نعمت آباد اسدآباد 
در ســال 98 خبر داد و اظهار کرد: پروژه سد 
نعمت آبــاد در حال حاضــر دارای 90 درصد 
پيشرفت فيزیکی است و برای اتمام و تکميل 
طرح به 20 ميليارد تومان اعتبار نياز خواهد 

بود.
اکبر رنجبــرزاده با بیان اینکه ســد نعمت آباد 
برای امســال 2.5 میلیارد تومان اعتبار دارد، گفت: 
در دیــداری که با معــاون وزیر و معــاون برنامه و 
بودجه داشــته ایم، قرار شــد 4.5 میلیارد تومان از 
اعتبار تخصیص نیافته ســال گذشته این طرح و از 
پروژه هایی که در کشور دارای اعتبار اضافه هستند، 
با هماهنگی های انجام شده به پروژه سد نعمت آباد 

اختصاص داده شود.
وی تصریح کرد: تا کنون در راستای اجرای این 
پروژه افزون بر 30 میلیارد تومان هزینه صرف شده 
و در صورت تزریق 12 میلیارد تومان اعتبار دیگر به 
طور قطع با سعی و تلاش لازم در نیمه اول و نهایت 
نیمه دوم سال 98 این طرح سرانجام پس از 15 سال 

انتظار به بهره برداری خواهد رسید.
فرماندار شهرستان اســدآباد هم کمبود اعتبار 
مصوب و تخصیص یافته را از دلایل به تأخیر افتادن 
هر ساله افتتاح و بهره برداری این پروژه ملی عنوان 
و اظهار کرد: افتتاح پروژه ســد نعمت آباد به صورت 
مستقیم برای 150 نفر و غیرمستقیم برای 400 نفر 

اشتغالزایی به همراه خواهد داشت.
کریم حمیدوند با اشاره به آغاز عملیات اجرایی 
پروژه ســد نعمت آباد در سال 83 افزود: پیش بینی 
تکمیل پروژه ســال گذشته بوده که به علت کمبود 

اعتبار روند تکمیل طرح با مشکل مواجه شد.
وی با بیان اینکه احداث پروژه ســد نعمت آباد با 
هدف کمک به توسعه و بهبود آبیاری در 550 هکتار 
از اراضی دشت اسدآباد بوده است، گفت: این پروژه 
در 137 هکتار از اراضی این دشت در دست احداث 
است و برای این سد خاکی همگن با ارتفاع 26 متر 
تا کنون 30 میلیارد تومان هزینه شــده و به منظور 
تکمیل و بهره برداری آن بــه اعتباری افزون بر 20 

میلیارد دیگر نیاز خواهد بود.
حمیدوند با اشــاره به اینکه آب این ســد برای 
مصارف کشــاورزی، محیط زیست و نیز برای تغذیه 
ســفره های آب زیرزمینــی مصرف خواهد شــد، 
خاطرنشان کرد: در حال حاضر کار احداث بدنه سد 
به پایان رسیده و ســازه آبگیر، شیرخانه، تاج سر و 

سرریز سد در مرحله اجراست.
وی اضافه کرد: مهمترین مشــکل اسدآباد نبود 
منبع آب مانند سدهای تغذیه مصنوعی است که با 
آبگیری سد نعمت آباد، اندکی از مشکلات کمبود آب 

این منطقه مرتفع می شود.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بهار:

خرید 4 هزار تن گندم در بهار
هگمتانــه، گروه شهرســتان: مدیرجهاد 
کشاورزی شهرستان بهار از خرید چهار هزار 
تن گندم در این شهرســتان خبرداد و گفت: 
برداشت گندم در بهار به اوج رسيده و تا کنون 
چهار هزار تن گندم از کشــاورزان خریداری 

شده است.
هوشــنگ کرمی اظهارکرد: برداشت محصولات 
زراعی شهرســتان بهار با برداشت جو از مزارع دیم 
آغاز شــده به طوری که برداشت از 10هزار و 500 
هکتار مزرعه جو دیم به اتمام رســیده و چهار هزار 
و 500 هکتار جو آبی نیز عمدتاً برداشت شده است.

وی با بیان اینکــه 40 هزار هکتار گندم در این 
شهرســتان کشت شــده است، خاطرنشــان کرد: 
پیش بینی می شــود بیش از 120 هزار تن گندم در 

بهار تولید شود.
وی با اشــاره به اینکه سال گذشته 70 هزار تن 
گندم در این شهرستان تولید شد، تصریح کرد: سال 
گذشته وضعیت خوبی از نظر تولید گندم نداشتیم 

اما امسال بیش از 50 درصد افزایش تولید داریم.
کرمی با تأکید بر اینکه امســال خرید گندم و 
جو در بورس کالا انجام می شــود، اظهارکرد: سال 
گذشــته 24هزار تــن گندم از کشــاورزان خرید 
تضمینی شــد و امسال پیش بینی می شود بیش از 

50 هزار تن گندم خریداری شود.
مدیرجهاد کشاورزی شهرستان بهار با اشاره به 
کشت 900 هکتار ســیر در این شهرستان، یادآور 
شــد: محصول ســیر نیز از مزارع برداشت شده و 
پیش بینی می شود بیش از 15هزار تن سیر تولید 

شود.
وی با بیان اینکه ســال گذشــته 700 هکتار 
ســیر در بهار کشت شــده بود، خاطرنشان کرد: 
سیر به دلیل اینکه محصول کم آب بری نسبت به 
سیب زمینی است و در چند سال اخیر بازار خوبی 

داشته امسال با افزایش کشت مواجه شده است.


